
Verksamhetsberättelse 2022 Ledarna inom Livsmedelsbranschen. 
Styrelsen ser ut som följer: 
Ordförande: Michael Claesson 
Vice. ordförande: Veronica Apelqvist 
Sekreterare: Peter Ählman 
Kassör: Håkan Johansson 
Ledamot: Ole Hansen 
Suppleant: Lena Virgin 
Suppleant: Andreas Jacobsson (halva året) 
Revisor: Stefan Mattsson 
Revisor: Per Nilsson 
 
Ett år där det gällde att återkomma efter två års pandemi. Har varit svårt att aktivera medlemmarna 
trots ett antal försök. Planerade Klimatsmart ledarskap med Kost och näring, men de fick köra själva 
då vi inte fick några anmälningar till exempel. 
 

• Styrelsen har haft tre fysiskt möte samt tre digitala styrelsemöten under året. Totalt sex 
möten. Vi har varvat fysiska med digitala, det har känts bra då vi känt oss vana vid det. 

• Antalet medlemmar i föreningen var 1 795 vid årets slut. 
• Vi har varit med på två Förbundsråd.  
• Vi var med på Ledarnas kongress i Uppsala, representerade av Veronica Apelqvist och 

Michael Claesson. 

• Vi körde en utbildning i oktober på temat Att leda i förändring där Ylva M Andersson 
föreläste plus en del eget arbete och ett besök på ScanPac mässan. Få deltagare men en 
väldigt bra utbildning. 

• Ledarna inom Livsmedelsbranschen 76% män och 24% kvinnor.  
• Vi producerade under 2021 en Pod serie i 5 avsnitt som handlade om Hållbarhet och där vi 

träffar olika chefer i vår bransch. Den lanserades i under 2021/2022. En av våra bästa 
satsningar hittills med många lyssnare. 

• Ordförande Michael Claesson har skickat ut ett antal medlemsbrev under året med hans 
tankar och aktuella händelser i föreningen. 

• Föreningen har deltagit i ett av ledarnas centrala projekt Förstärkt Utvecklat Föreningsstöd 
FUF, där Peter Ählman, Veronica Apelqvist och Michael Claesson deltagit. Projektet har haft 
dels fysiska möten, dels digitala möten. FUF avslutas under våren 2023. 

• Vi har som vanligt deltagit i Chefer i samverkan, där båtresan gick av stapeln den 17–18 
november. Ole Hansen och Michael Claesson deltar i samverkansgruppen. 

• I avtalsdelegation har Peter Ählman, Håkan Johansson och Michael Claesson suttit med. Det 
har varit två fysiska möten. 

• Under 2022 har vi gjort en enkät till våra medlemmar med frågor om vad de vill att vi ska 
syssla med och hur de ser på utbildning/utveckling samt hur de ser på att engagera sig i 
styrelsen plus fokusgrupper. Det var 9 respektive 7 som var intresserade av detta. 
Svarsfrekvensen var 146. 

• Dessutom har vi under året startat upp ett samarbete med Ledarna inom Handeln. Vi 
kommer under 2023 att köra flera aktiviteter tillsammans. Även Transport och Logistik är 
med i diskussionerna om verksamhet. 
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